
Referat af generalforsamling 2024 for Jacobsmindevej vejlaug 
aĬoldt mandag den 29. april 2024 kl. 19:30 på Humlebæk bibliotek 

 
1) Fælles jordvarme løsning  

Vi fik informa  on om mulighed for fælles samlet ver  kal jordvarme løsning på 
Jacobsmindevej. 
v/ Lars Smith-Jensen, Bosch og installatør Erik Varup (jan@varup-consult.dk) 
Det er måske ikke billigere med et fælles anlæg, der skal opreƩes et varmelaug og rørlægges 
i vejen Ɵl de forskellige matrikler. Uanset skal anlæg godkendes af kommunen. Fosile gas-
anlæg skal udskiŌes/ændres Ɵl bio-gas eller anden energikilde senest i 2035 ifølge 
lovgivning. 
TidsperspekƟv for jordvarme installaƟon: Godkendelse hos kommunen ca. 2 måneder, 6 
mdr. venteƟd for udførelsen, udførelse 1 uge. Det er ikke synligt eŌer installaƟon. 
InstallaƟon aĬængig af husareal, ca. kr. 215-250.000 , afskrives eŌer 10 år 
Vi kan kontakte Lars fra Bosch med lars.smith-jensen@bosch.com for graƟs besøg og 
beregning.  
  
   

2) Valg af dirigent 
Tak Ɵl Jes Rosenvinge, blev valgt som dirigent 
 

3) Formandens beretning 
Nye ƟlflyƩere i nr. 5, Lene og Per, og i nr. 12 
Melding om roƩebesøg men haŌ besøg af Rentokil. Der er også meldt om een mår, og set 
nogle ræve. Ræve er gode mod nedbringelse af roƩer. For ca 5 år siden pris ca. kr. 2.000  
 
 

4) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 2023/2024 
Peter fremlagde regnskab – som blev godkendt. 
Der er udlejning af telt 6/5 og 11/5 
 

5) Godkendelse af budget og kon  ngent for 2024/2025 
KonƟngent er sat Ɵl kr. 700 
Fejning fer udført ra kommunen uden beregning. 
 

6) Vinterbekæmpelse og fejning af vej etc. 
i regning  
 

7) Indkomne forslag   l afstemning 
Der er fremført forslag fra Erling om etablering af stor sten ved indkørsel Ɵl 
Jacobsmindevej.  Flere mener det er bekosteligt og ikke nødvendigt. 
Der er observeret hurƟg kørsel på vejen. 



 
 

8) Valg   l bestyrelse og suppleanter 
Niels Chris  an (formand, nr. 2) blev genvalgt for 3 år. 
Peter (kasserer, nr. 19) blev genvalgt i 2022 og Janicke (sekretær, nr. 3) blev genvalgt 
i 2022 for 3 år. 
Suppleanter, Bodil (nr. 10) og Me  e (nr. 9) genvalgt 
 
 

9) Eventuelt 
Varme der er udfordring med aŅlaring af varmeforsyning, Hans-Jørgen foreslår at vi 
kontakter kommunen/Norfors vedr. status for etablering af łernvarme….. 
Bestyrelsen bør finde frem Ɵl hvor mange der kunne være interesseret i jordvarmeanlæg, 
chrisƟansgave kr. 500.000 pr husstand. 
Venligst Ɵlkendegive om du ønsker łernvarme eller og jordvarme…. Og hvornår. 
Hvad er jeres planer for varme, hvornår vil du skiŌe, og hvilke varme kilder ønsker du. 
Skolenedlæggelse: hvad skal der bygges på Humlebæk skole, der er et byrådsmedlem som 
siger socialbyggeri. Bestyrelsen vil tale med Lars Simonsen. 
 
Byfortætning: kommunen har fået en ide om at man kan bebygge på grunden op Ɵl 3-400 
m2. Bestyrelsen undersøger nærmere. 
 


